
 

 

Gemeente Oude IJsselstreek,  5 januari 2017 

 

 

 

 

 

Geacht College, 

 

 

Graag willen wij aanvullende informatie naar aanleiding van onze schriftelijke vragen over 

het omwisselen van de containers: 

 

1.       Waarom is de firma Inovim ingeschakeld? 

2.       Heeft Kliko daarvoor toestemming gevraagd en gekregen? 

3.       Indien antwoord op 2 “ja” luidt: waaruit blijkt dit? Graag de schriftelijke vastlegging     

en/ of  correspondentie. 

4.    Waarom kan men geen plastic zakken meer bestellen ? Omdat men nu containers heeft  

kun je niet meer via de landelijke site gratis zakken meer bestellen ! Ben je nu verplicht om 

deze zakken zelf te kopen? Dit is niet gecommuniceerd door de wethouder! Het is een 

landelijke regeling en dit had beter moeten worden gecommuniceerd met onze inwoners . 

 

 

 

 

Met vriendelijke groeten, 

 

 

Arno Kock 

Raadslid D66 OIJ 

 


